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MINIST~RRAAD 
Nr .2257 

ZEER G:E.HEIM 

. , . 
){.u.<<-Af t:iA, gehouden op 4 gevangen 

&t- /I 

. ~otulen.van d~ vergadering 
vrlJdag 9 Januarl 1959 in de Trêveszaal 
's morgens om tien uur en 's midda§s ' 

voortgezet 

aan-

Aanwezi g~ De minister- presi den t Be el en de ministers 
V~~ Aartsen, Helders, Klomp é, Luns (alleen 
b~J pu~t 3 ~ '. Struy?ken , Wi tte en Zij lstra 
(Afwezlg zlJn de mlnisters Cals en Staf) 

Te~~ns zijn a anwezig staatss ecretaris HBpp ener 
(blJ punt 12), staatssecretaris Schmolzcr (bij 
punt 13) en staatss ecre t aris Vel dkamp (bij de 
punten 11 en 13 ) 

Secretaris ~ J.Middelburg 

2. Ingekomen stukk en en mededeling en 

a. Voorstel inz ak e beno emi n van dr. Van Baal tot buiten
gewo on hoogleraar Zie notulen m.r.20 juni 1958, punt 2 g) 

Minister Klompé herinnert eraan, dat de raad in 
juni had beslist, da t geen gewoon hoogleraar in de godsdienst
sociologie en -etnologie aan de Utrechtse universiteit zou wor
den b~noemd .. Aangezien het mo~elijk is, dat de oud-gouverneur 
v an Nleuw-Gulnea dr.Van Baal (behalve in een f unctie bij het 
Instituut voor de Tropen) tot buitengewoon hoo gl eraar voor ge
noemd onderwerp zal kunnen worden benoemd, stelt spreekster in 
over leg met minister Cals voor hier in beginsel mee akkoord 
te gaan . Minister Helders ondersteunt h e t voorstel. Hij merkt 
op, dat deze benoeming en de functie bij het Instituut voor 
de Tropen in samenhang me telkaar mo e ten worden beh2.Yldel d. 
De raad verklaar t zich in prinoip e met het voors tel v an minis 
ter Klompé akkoord. 

2 b. De melkprijs (Zie ook notulen m.r.17/18 oktober 1958, punt 2j) 

Minister Zijlstra merkt op, dat in oktober is gespro
ken over doorberekening van de verho ging van de slijtersmarge 
v~r melk in de consumentenprijs. Daarbij is toen besloten, 
da t voorda t tot doorberekening zou worden overgegaan het 
advies van de SbR zou worden a fgewacht, mits dit v66r 1 decem
ber 1958 zou worden uitgebra cht. De doorberekening in de 
consumentenprijs is geheel uitgewerkt in een schema, da t 
op 18 januari in werking zou moeten treden. Spreker m~ent, 
dat _ nu al eerder in b ~ ginsel was besloten de verhoglng van de 
slijtersmarge door te berekenen - niet ka~ worden do org~gaan 
met de financie r-ing hiervan uit de schatklst. De ra~d.verklaart 
zich na een korte bespreking hiermede rudcoord; de mlnlster
president en de mini s ters Zijlst:a en S t~f zullen overleg 
plegen over de toelichting bij dlt beslult. 
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De minister-president merkt op, dat op 17 ja
n~~ri nog een g~sprek in kleine kring zal plaats vinden. 
H1J stelt voor ln de vergadering van de raad daarop vol
gend op deze kwestie terug te komen. 

~. EEG en EEAj KSG 

~'" ~/I.~ 1t./l~iZldL-t Minister Luns deelt mede, dat de vergadering 
') ~ 1./ ' /? p" v~n de OEES over de vrij handelszone van 15 januari is 

/Î/, /f ''I, (J~ lU~. U1 tgesteld. ~e bij eez:komst v~n . de EEG zal echter de dag 

;, 

tevoren wel pla.atl3 ) v1~q~n, M1n1ste:r Zij,lstra is voorne-

1'_ j ,t mens ma~ndag naarStr.aats.~urg te gaan, o.a. voor de KSG, 
) maar, hoopt wöen~dag , m~t m~n1l3ter Luns de vergadering van 

de EEG te kunnen bijwöhen. 
Minister Lurls stelt voor te besluiten dat 

niet op landbouwgebied maatregelen worden genom~n waar-
. over n~e~ eerst.~n het ~eneluxministerscomité is'gespro
ken. M1n1ster ZlJlstra 1S het ermede eens. Van de zijde 
van de Belgische landbouw wil men Nederland forceren tot 
een autonoom optreden terzake, waarna de Belgen zich ge
heel vrij zouden voelen met een beroep op het Nederlands 
optreden. In de nota van minister Staf dd. 8 januari 
(nr. GS 138) wordt op een beslissing terzake aangedron
gen, maar spreker acht de argumenten, waarom hiermede 
zoveel haast zou zijn, wat overdreven. In zijn nota stelt 
minister Staf voor in de volgende vergadering hierop te
rug te komen. Spreker is van oordeel, dat de mededeling 
van de Nederlandse beslissing kan worden uitgesteld tot 
na de bijeenkomst van het Beneluxministerscomité. 

De raad gaat ermede akkoord, dat dit punt tot 
de volgende vergadering wordt aangehouden; intussen zal 
niets moeten worden gedaan, dat prejudicieert op de te 
nemen maatregelen. 

Minister Luns deelt mede, dat in de coördina-
tiecommissie is gesproken over het Engelse voorstel voor 
een voorlopige regeling tussen de EEG en de andere 
OEES-landen, waarbij overeenstemming ,is bereikt. (Zie 
brief dd. 6 januari 1959, nr. 3001). Naderhand is ~inis-

I ter Staf in een brief van 8 januari (nr. GS 150) hlerop 
teruggekomen. Spreker noemt enkele mogelijkheden voor 
het geval één van de EEG-landen de aanv~a:ding van. het 
Britse voorstel inzake contigentenverrulmlng voor ln
dustriële produkten zou blokkeren. Baron Snoy me~~de, 
dat men een formule moet vinden, die voor FrankrlJk aan
vaardbaar is en o.a. Nederland volledig v:ij~e~~ gee~t; 
hij stond huiverig ten aanzien van een prlnclpl~~e Ult
spraak van Benelux, maar hij meende, dat FrankrlJk met 
Engeland over een oplossing zou moeten spreken. . 

Minister Zijlstra ~c~t nGt niet v~rotanàlg om 
.als ha,,::,:-jk niet "iL toch he t stf>"tl1'",?,t .: h ~e::~r 
dat .men.-he:t Engelse voors tel wel kan aan, aar en. oP . 
meent dat een andere variant mogelijk is, nl. de verrUl
ming ~an de O-contingenten tot 3 % van de nationa~e pro
duktie voor de EEG-landen en tot een hoger pe~ce~ar~k 
voor de andere landen. Tegen dit laatste zal ra r J 
formeel noch materieel bezwaar kunnen maken. 
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Minister Van Aartsen heeft vernomen van een 
Duits.~lan tot ~rastisc~e beperking van de koleninvoer

1 w~arblJ me~ de lnvoer Vla Duitse havens zoveel mogelijk 
wllde ontzlen . Spreker vraagt minister Zijlstra hieraan 
a~n~acht te schenken bij de bespreking met de KSG
mlnlsters. Minister Zijlstra zegt dit toe. 

3 h . Europese universiteit ( Zi e notulen m.r. 23 december 
1958, punt 2 d ) 

Mini s ter Klompé stelt als minister van Onder
wij s, Kuns ten en Vlet enschappen a. i. voor het overl eg 
over s tukken inzake de Europ ese universiteit pas te be
ginnen al s mr . Reinink, die enkele dagen met een commis
sie van de WEU vergadert, in het land terug i s . Minister 
Luns concludeert, dat dus enige dagen met het overleg 
me t Onder wi js, Kunsten en We tenschappen gewacht moet wor
den . 

3 i. Samenstelling van de Hoge Autoriteit 

Minister Luns deelt naar aanleiding van een 
vraag van minister Zijlstra mede, dat hij aan onze am
bas sadeurs heeft gevraagd de aandacht van de Duitse en 
de Franse r egeringen te ves tigen op de noodzaak leden in 
de HA te benoemen, die bijzonder gekwal i ficeerd zijn. 

De mini ster-president vestigt de aandacht op 
de aanval, die in Duitse da gbladen op inst i gatie van de 
Duitse mijnen is geda an op het lid van de HA Spierenburg. 

5. Wi:i~1~in~_~an_het I.Iu§lsus!.§!teB12~lu1! (Ontwerp-be sluit) -

6. -

De punten 4 en 5 worden zonder discussie aan-
vaard e 

Minister Van Aartsen ziet als bezwaar, dat 
hiermede vrijwillige~s ~nder het tuchtregleme nt wo~dent 
gebracht. De ~ad.verklaart zich vervolgens akkoor me 
het ontwerp-beslult. 
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